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Protokół Nr XXIII/ 2020 

z Sesji Rady Powiatu w Kluczborku  

w dniu 26 listopada 2020 r. 

 

 

XXIII Sesję Rady Powiatu w Kluczborku w trybie zdalnym otworzył  

o godz. 14
00  

Przewodniczący Rady Powiatu Andrzej Olech, który przywitał wszystkich 

radnych oraz osoby obecne na sali. 

Przewodniczący stwierdził, że w dniu dzisiejszym  podejmowane uchwały będą prawomocne, 

gdyż obecnych na dzisiejszej sesji jest 16 radnych. 

 

Kolejno Przewodniczący Rady przedstawił następujący porządek obrad: 

 

Porządek obrad: 

1.Sprawy porządkowo-organizacyjne: 

1.1/otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad, 

1.2/zatwierdzenie porządku obrad, 

1.3/zatwierdzenie protokołu z XXII Sesji Rady Powiatu w Kluczborku.  

2.Podjęcie uchwał:  

2.1/zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Kluczborskiego na rok 

2020, 

2.2/ w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej, 

2.3/ w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie powiatu 

kluczborskiego na 2021 rok. 

2.4/  w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie pojazdów w 2021 

roku. 

3. Przedstawienie informacji z wykonania budżetu powiatu za I półrocze 2020 roku wraz z 

informacją o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Kluczborskiego z 

uwzględnieniem Opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o przebiegu wykonania budżetu 

powiatu za I półrocze 2020 roku. 

4. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2019/2020. 

5. Raport z realizacji  programu ochrony środowiska dla Powiatu Kluczborskiego  za lata 

2017-2018. 

6.Przyjęcie sprawozdania z działalności Zarządu Powiatu w Kluczborku za okres  

od 06.10.2020  r. do 05.11.2020 r. 

7.Wolne wnioski. 

8.Zamknięcie obrad. 

 

Radni nie wnieśli uwag do porządku i został on zatwierdzony w głosowaniu.  

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Artur Nowak, Jarosław Przybył, Jakub Goliński, Przemysław Panicz, Robert Wietrzyk, 

Marcin Michalski, Maciej Sitek, Ryszard Okaj, Mariusz Pieńkowski, Wojciech Smolnik, Piotr 

Pośpiech, Lesław Czernik, Andrzej Olech, Celina Zając, Magdalena Durecka, Damian Buła 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (3) 
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Andrzej Butra, Zdzisław Pelc, Teresa Wróbel 

 

 

Do punktu 1.3 porządku obrad 

Przewodniczący przedstawił radnym protokół z XXII Sesji Rady Powiatu  

w Kluczborku. Radni nie wnieśli uwag i zatwierdzili protokół w głosowaniu.  

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Celina Zając, Maciej Sitek, Przemysław Panicz, Jakub Goliński, Wojciech Smolnik, Robert 

Wietrzyk, Magdalena Durecka, Lesław Czernik, Andrzej Olech, Jarosław Przybył, Mariusz 

Pieńkowski, Damian Buła, Artur Nowak, Ryszard Okaj 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Marcin Michalski, Piotr Pośpiech 

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (3) 

Andrzej Butra, Zdzisław Pelc, Teresa Wróbel 

 

 

Do punktu 2.1  porządku obrad 

Kolejno Przewodniczący przedstawił radnym projekt w sprawie zmiany  

uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Kluczborskiego na rok 2020.  Radni nie 

wnieśli zapytań do projektu i w wyniku głosowania podjęli Uchwałę Nr XXIII/181/2020 

zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Kluczborskiego na rok 2020. 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Maciej Sitek, Wojciech Smolnik, Lesław Czernik, Jarosław Przybył, Ryszard Okaj, Robert 

Wietrzyk, Artur Nowak, Andrzej Olech, Mariusz Pieńkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) 

Jakub Goliński, Celina Zając, Przemysław Panicz, Magdalena Durecka, Marcin Michalski, 

Piotr Pośpiech, Damian Buła 

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (3) 

Andrzej Butra, Zdzisław Pelc, Teresa Wróbel 

Do punktu 2.2 porządku obrad 

Następnie przedstawiony został projekt w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej.  

Radni nie wnieśli uwag do projektu i w wyniku głosowania podjęli Uchwałę  

Nr XXIII/182/2020 w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej.  

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Wojciech Smolnik, Maciej Sitek, Ryszard Okaj, Robert Wietrzyk, Mariusz Pieńkowski, 

Andrzej Olech, Lesław Czernik, Jarosław Przybył, Artur Nowak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) 

Marcin Michalski, Przemysław Panicz, Jakub Goliński, Magdalena Durecka, Celina Zając, 

Piotr Pośpiech, Damian Buła 

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (3) 

Andrzej Butra, Zdzisław Pelc, Teresa Wróbel 
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Do punktu 2.3 porządku obrad 

Kolejno przedstawiony został projekt w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek 

ogólnodostępnych na terenie powiatu kluczborskiego na 2021 rok. O głos poprosił Pan 

Starosta Mirosław Birecki, który w imieniu Zarządu Powiatu zgłosił autopoprawkę do 

powyższego projektu. Autopoprawka jest konieczna w związku ze zmianą telefonów 

niektórych aptek. Następnie Przewodniczący przeszedł do głosowania nad zgłoszoną 

autopoprawką Zarządu Powiatu z dnia 26 listopada 2020 r. do projektu uchwały Rady 

Powiatu w Kluczborku w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na 

terenie powiatu kluczborskiego na 2021 rok. 

 

Radni w głosowaniu przyjęli autopoprawkę: 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Marcin Michalski, Przemysław Panicz, Jarosław Przybył, Ryszard Okaj, Celina Zając, Lesław 

Czernik, Artur Nowak, Mariusz Pieńkowski, Andrzej Olech, Robert Wietrzyk, Wojciech 

Smolnik, Damian Buła, Maciej Sitek 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Jakub Goliński, Magdalena Durecka, Piotr Pośpiech 

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (3) 

Andrzej Butra, Zdzisław Pelc, Teresa Wróbel 

 

Następnie Przewodniczący zarządził glosowanie nad przedstawionym projektem wraz  

z przyjętą autopoprawką. 

 

Radni w wyniku głosowania podjęli Uchwałę Nr XXIII/183/2020 w sprawie ustalenia 

rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie powiatu kluczborskiego na 2021 

rok.  

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Artur Nowak, Przemysław Panicz, Ryszard Okaj, Celina Zając, Andrzej Olech, Jarosław 

Przybył, Marcin Michalski, Damian Buła, Robert Wietrzyk, Mariusz Pieńkowski, Wojciech 

Smolnik, Lesław Czernik, Maciej Sitek 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Jakub Goliński, Magdalena Durecka, Piotr Pośpiech 

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (3) 

Andrzej Butra, Zdzisław Pelc, Teresa Wróbel 

 

Do punktu 2.4 porządku obrad 

 

Kolejno Przewodniczący przeszedł do punktu 2.4 z porządku obrad. Radni nie wnieśli 

zapytań do projektu.  

W wyniku głosowania Rada Powiatu podjęła Uchwałę Nr XXIII/184/2020 w sprawie 

ustalenia wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie pojazdów w2021 roku.  

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 



4 

 

Przemysław Panicz, Jarosław Przybył, Andrzej Olech, Ryszard Okaj, Marcin Michalski, 

Wojciech Smolnik, Mariusz Pieńkowski, Jakub Goliński, Robert Wietrzyk, Lesław Czernik, 

Damian Buła, Magdalena Durecka, Maciej Sitek, Celina Zając, Artur Nowak, Piotr Pośpiech 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (3) 

Andrzej Butra, Zdzisław Pelc, Teresa Wróbel 

 

Do punktu 3 porządku obrad 

Następnie Przewodniczący przeszedł do omówienia punktu 3 z porządku obrad. Głos zabrał 

Pan Starosta, który powiedział, że opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w stosunku do 

sprawozdania z wykonania budżetu za I półrocze jest pozytywna. Pan Starosta powiedział, że 

zadłużenie Powiatu nadal jest bardzo wysokie, jednak zaczyna spadać. Dzięki pozyskaniu 

pożyczki z budżetu Państwa sytuacja finansowa Powiatu ulega pozytywnej zmianie. W 2019 

r. odsetki, jakie Powiat musiał płacić w wyniku przeprowadzonej subrogacji wynosiły 3,7 mln 

zł., a w tym roku kwota obsługu długu planowana jest na 1,7 mln zł. W przyszłym roku 

będzie to kwota 1 mln zl. Widać, że program naprawczy jest skuteczny, a pożyczka   

w wyraźny sposób uregulowała finanse. Został również podpisany aneks do umowy pożyczki 

i oprocentowanie zamiast 3%, spadło do 1,5%. Odsetki za cały okres spłaty wyniosą ok. 13 

mln zł. Jest to duża oszczędność dla finansów Powiatu. Mimo pandemii z budżetu Powiatu 

zostały wygospodarowane środki na różnego rodzaju drobne remonty w jednostkach 

oświatowych. Obecnie prowadzona jest również wycinka krzewów. Powiat cały czas wspiera 

również kluczborski szpital. W tym roku z budżetu Powiatu do szpitala trafi ok. 1 mln zł. 

Gmina Kluczbork wsparła szpital kwotą rzędu 800 tys. zł. Pan Starosta powiedział, że 2 lata 

temu, gdy obejmował swoje stanowisko sytuacja finansowa była krytyczna. Po dwóch latach 

Powiat odzyskał płynność finansową. Nie było potrzeby, aby w tym roku korzystać z kredytu 

w rachunku bieżącym. Udało się również pozyskać środki na budowę łącznika na terenie 

szpitala. Na koniec roku 2020 planowana kwota zadłużenia wyniesie ok. 79 mln zł. Następnie 

głos zabrał radny Piotr Pośpiech, który zwrócił się z prośbą o podanie kwoty zadłużenia na 

dzień 30.06.2020 r. oraz o informację o ile zgodnie z opinią RIO ono wzrosło na przestrzeni 

2019 roku. Głos zabrała Pani Anna Szczygieł, Zastępca Skarbnika, która powiedziała, że 

zadłużenie na koniec roku będzie wynosiło 79 270 555, 75 zł, a na półrocze wyniosło 

81 204 586, 66 zł. Radny Piotr Pośpiech zapytał ile wzrosło na przestrzeni 2019 roku? Pani 

Anna Szczygieł powiedziała, że wzrosło o pożyczkę z budżetu Państwa, dzięki której 

uregulowano zobowiązania wobec Komunalnego Funduszu Inwestycyjnego. Pani Anna 

Szczygieł powiedziała, że nie ma przy sobie dokładnego wyliczenia. Głos zabrała Pani 

Skarbnik Powiatu, która powiedziała, że na koniec roku 2018 wysokość zadłużenia, długu 

publicznego wynosiła ok. 74 mln zł. Do tego należy dodać 34 mln odsetek i łącznie na koniec 

2018 roku do spłaty było ok. 108 mln zł. Na koniec roku 2019, po uzyskaniu pożyczki  

z budżetu Państwa sam dług publiczny wyniósł ok. 82 mln zł, około 9 mln zł więcej samego 

długu. Z racji korzystnych odsetek było to ok. 82 mln zł długu publicznego, ale tylko ok. 25 

mln odsetek. Na koniec 2018 roku łącznie do spłaty, czyli kredyty i odsetki było ok. 108 mln 

zł. Na koniec 2019 roku łącznie do spłaty było ok. 400 tyś. mniej. Sam dług publiczny był 

wyższy o około 9 mln zł. W czerwcu 2020 dług publiczny wyniósł ok. 81 mln zł. a odsetek 

jest 12 mln zł, czyli łącznie do spłaty ok. 93 mln zł. Kolejno głos zabrał radny Piotr Pośpiech, 

który powiedział, że z opinii RIO jasno wynika, że wzrost zadłużenia wyniósł 17 mln zł. 

Radny Piotr Pośpiech, zapytał jaka będzie reakcja, jeśli stopy procentowe wzrosną oraz radny 

zapytał o dochody ze sprzedaży mienia, czy były procedowane sprzedaże mienia powiatu, 

jeśli tak to kiedy i jakie to było mienie. Głos zabrał Pan Starosta, który powiedział, że na 

koniec roku 2018 były 53 mln zł kredytu, 21 mln leasingów co od pierwszego stycznia 2019 

r. dawało 74 mln zł. Do tego należy dodać faktury, które nie zostały zapłacone w roku 2018 
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na kwotę około 10 mln zł, co łącznie daje już ok. 84 mln zł. Dwa lata temu były zaległości, 

gigantyczny dług, problemy z płatnościami bieżącymi, zaległości w ZUS. Wprowadzenie 

programu naprawczego oraz pozyskanie pożyczki z budżetu Państwa spowodowało to, że 

obecnie jest płynność finansowa, faktury płacone są na bieżąco, nie było potrzeby zaciągania 

kredytu w rachunku bieżącym. Obecnie po 2 latach Powiat jest w stanie wykonywać  

i realizować różnego rodzaju projektu. Opinia o projekcie budżetu na rok 2019 była 

negatywna i to właśnie RIO wezwało Powiat do opracowania programu postępowania 

naprawczego. Odnośnie sprzedaży mienia Powiatu Pan Starosta powiedział, że procedura 

została uruchomiona, jest ogłoszony przetarg. Jeśli chodzi o budynek przy ulicy Jagiellońskiej 

to obecnie Powiat ma płynność finansową i nie ma potrzeby wyprzedawania mienia Powiatu. 

Kolejno głos zabrała Pani Anna Szczygieł, która odniosła się do kwestii oprocentowania,  

o którym zapis jest uregulowany w umowie. W aneksie, który został podpisany w br. jest 

mowa, o tym, że procentowanie to 0,5 stopy redyskonta weksli i nie mniej niż 1,5 % w skali 

roku. Obecnie stopa wynosi 0,11 %., więc można założyć, że nawet, gdy wzrośnie stopa to 

oprocentowanie pożyczki nie wzrośnie. Następnie głos zabrał radny Jarosław Przybył, który 

zapytał, czy obecny Zarząd Powiatu zaciągnął jakieś długi poza pożyczką z budżetu Państwa? 

Pan Starosta odpowiedział, że ani Zarząd Powiatu ani Rada Powiatu nie zaciągnęła żadnych 

nowych kredytów. Została pozyskana pożyczka z budżetu Państwa. Głos zabrał radny Piotr 

Pośpiech, który powiedział, że radny Jarosław Przybył, nie zauważył przebiegu rozmowy tej, 

ani innych, a w opinii RIO z zeszłego roku jest jasny zapis o tym, że zadłużenie w kwotach 

głównych wzrosło o 17 mln zł. Wobec braku innych zapytań Przewodniczący zarządził 

głosowanie nad przyjęciem informacji z wykonania budżetu powiatu za I półrocze 2020 roku 

wraz  

z informacją o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Kluczborskiego. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Jarosław Przybył, Robert Wietrzyk, Artur Nowak, Mariusz Pieńkowski, Maciej Sitek, 

Wojciech Smolnik, Andrzej Olech, Lesław Czernik, Ryszard Okaj 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) 

Przemysław Panicz, Marcin Michalski, Jakub Goliński, Magdalena Durecka, Damian Buła, 

Celina Zając, Piotr Pośpiech 

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (3) 

Andrzej Butra, Zdzisław Pelc, Teresa Wróbel 

 

Do punktu 4 porządku obrad 

Kolejno Przewodniczący Rady przeszedł do omówienia Informacji o stanie realizacji zadań 

oświatowych w roku szkolnym 2019/2020. Radni nie wnieśli uwag. W wyniku głosowania 

radni przyjęli przedstawioną Informację o stanie realizacji zadań oświatowych w roku 

szkolnym 2019/2020. 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Artur Nowak, Przemysław Panicz, Jarosław Przybył, Ryszard Okaj, Celina Zając, Andrzej 

Olech, Maciej Sitek, Marcin Michalski, Wojciech Smolnik, Lesław Czernik, Magdalena 

Durecka, Damian Buła, Robert Wietrzyk, Mariusz Pieńkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Jakub Goliński, Piotr Pośpiech 

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (3) 

Andrzej Butra, Zdzisław Pelc, Teresa Wróbel 
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Do punktu 5 porządku obrad  

Następnie Przewodniczący przedstawił Raport z realizacji  programu ochrony środowiska dla 

Powiatu Kluczborskiego  za lata 2017-2018.  Radni nie wnieśli uwag do Raportu i przyjęli go  

w głosowaniu. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Robert Wietrzyk, Maciej Sitek, Przemysław Panicz, Celina Zając, Jarosław Przybył, Ryszard 

Okaj, Mariusz Pieńkowski, Jakub Goliński, Andrzej Olech, Wojciech Smolnik, Lesław 

Czernik, Marcin Michalski, Magdalena Durecka, Damian Buła, Artur Nowak, Piotr Pośpiech 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (3) 

Andrzej Butra, Zdzisław Pelc, Teresa Wróbel 

 

Do punktu 6 porządku obrad 

Kolejno przedstawione zostało Sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu  

w Kluczborku za okres od 06.10.2020  r. do 05.11.2020 r. O głos poprosił radny Piotr 

Pośpiech, który odniósł się do protokołu z posiedzenia Zarządu Powiatu w dniu  

6 października 2020 r. i swojej wypowiedzi dotyczącej MDK z poprzedniej Sesji Rady 

Powiatu.  Na poprzedniej Sesji padło pytanie, odnośnie pracowników MDK, część jest  

w trakcie postępowań sądowych w Sądzie Pracy. Radny Piotr Pośpiech powiedział, że w tle 

jest jakaś deklaracja Zarządu Powiatu, że jeśli będą dodatkowe grupy i normalne zajęcia to 

pracownicy otrzymają pełny wymiar czasu pracy. Na poprzedniej Sesji można było usłyszeć, 

że Zarząd Powiatu nie jest w stanie uzyskać odpowiedzi od Pana Dyrektora MDK w sprawie 

przebiegu rekrutacji. Krótko po Sesji wpłynęło pismo od Pana Dyrektora, który wyjaśnił całą 

tą kwestię.  Radny Piotr Pośpiech powiedział, że z pisma Dyrektora MDK wynika jaka była 

ilość dzieci, jaka jest liczebność grup i wcześniej pisma w tej sprawie były już składane. Na 

jednym z posiedzeń Zarządu Powiatu została podjęta decyzja o niewyrażeniu zgody na 

zwiększenie liczby godzin dla nauczycieli. Radny Piotr Pośpiech powiedział, że jest to 

krzywdzące i na ostatniej Sesji już po Zarządzie są opowiadane bzdury i kłamstwa. Dyrektor 

MDK w pismach wszystko wyjaśnił. Głos zabrał Wicestarosta Pan Lesław Czernik, który 

powiedział, że w Statucie MDK jest taki zapis, który mówi o tym, że grupa zajęciowa liczy 

minimum 12 osób, co oznacza, że można tworzyć nowe grupy w momencie, gdy kiedy ta 

liczba się zwiększy. Kontrola, na której wyniki każdy czekał, dowiodła, że w żadnej grupie 

zajęciowej nie ma przekroczenia liczby 24 osób. Nie było takiego obowiązku, by zwiększać 

godziny i tworzyć nowe grupy dla chętnych osób, które według pism Pana Dyrektora były, 

jednak ich pisemnych deklaracji nie ma. Przygotowane zostało pismo do Pana Dyrektora, 

które porusza tę kwestię. Decyzja na posiedzeniu Zarządu Powiatu 6 października br. została 

podjęta taka, bo nie było wglądu do deklaracji, które miały być złożone, a nie zostały. MDK 

tak jak inne jednostki oświatowe funkcjonuje na podstawie arkusza organizacyjnego, który 

jest opracowywany w okolicach kwietnia i wtedy powinien być nabór robiony. W MDK 

nabór był uzupełniany w okolicach wakacji, września nie mając do tego żadnych regulacji  

w Statucie jednostki. W tym momencie każda grupa ma liczyć min. 12 osób. Jedna z grup 

miała jedną chętną osobę. Kolejno głos zabrał radny Piotr Pośpiech, który stwierdził, że jest 

Komisja Rewizyjna i być może powinny zostać przeprowadzone pewne czynności kontrolne. 

Głos zabrał Pan Wicestarosta, który powiedział, że szkoda jest, że Pan Dyrektor MDK nie 

przedstawił wyników audytu swoim pracownikom. Wobec braku innych zapytań, 

Przewodniczący przeszedł do głosowania. 
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W wyniku głosowania radni przyjęli Sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu w 

Kluczborku za okres od 06.10.2020  r. do 05.11.2020 r.  

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Artur Nowak, Mariusz Pieńkowski, Ryszard Okaj, Andrzej Olech, Celina Zając, Wojciech 

Smolnik, Maciej Sitek, Jarosław Przybył, Lesław Czernik, Robert Wietrzyk 

PRZECIW (1) 

Piotr Pośpiech 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Przemysław Panicz, Marcin Michalski, Jakub Goliński, Magdalena Durecka, Damian Buła 

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (3) 

Andrzej Butra, Zdzisław Pelc, Teresa Wróbel 

 

 

Do punktu 7 porządku obrad  

Głos zabrał radny Piotr Pośpiech, który zapytał się ile obecnie jest zgłoszonych łóżek 

czynnych do systemu, jakie jest obłożenie, oraz ile mamy respiratorów i łóżek 

przygotowanych do wspomagania oddechowego? Odpowiedzi udzielił Pan Starosta, który 

powiedział, że Wojewoda Opolski zmienił swoją decyzję i PCZ ma zapewnić 54 łóżka w tym 

4 łóżka z respiratorem. Obecnie jest 40 pacjentów chorych na COVID-19. Ilość respiratorów, 

ok. 9 szt. jest wystarczająca. Szpital Kluczborski jest przekształcony na taki dla chorych na 

COVID-19 bo taka była decyzja Wojewody Opolskiego, który wydał takie polecenie. 

Pojawiają się różnego rodzaju głosy, że Starosta mógł się na to nie zgodzić. Są to bzdury. 

Podawanie dla przykładu szpitala w Korfantowie jest niewłaściwe. W tamtej placówce 

wszyscy lekarze wykazali chęć złożenia masowych wypowiedzeń. W Kluczborskim szpitalu 

kadra medyczna została. Z uwagi na techniczne i logistyczne przesłanki prowadzenie szpitala 

dla osób chorych na Covid-19 oraz utrzymanie dotychczasowego przeznaczenia szpitala jest 

niemożliwe. Vital Medic również został wyznaczony do leczenie pacjentów chorych na 

koronawirusa. Obecnie są chyba na etapie szukania kadry medycznej. W szpitalu 

uruchomiona została Poradnia Chirurgiczna oraz Poradnia Chorób Piersi. Jeśli chodzi  

o zabezpieczenie innych pacjentów to jest stały kontakt ze szpitalem w Oleśnie, który jest 

placówką wolną od koronawirusa. Pan Starosta zaapelował, by nie wykorzystywać szpitala do 

walki politycznej. Szpital uzyska także środki na instalację tlenową. W trakcie rozstrzygnięcia 

są przetargi na sprzęt do szpitala. W szpitalu będzie także nowy rentgen. Pozyskane zostały 

także środki na budowę łącznika. Głos zabrał radny Marcin Michalski, który zapytał, skąd 

pochodzi dofinansowanie w wysokości 2 mln do budowy łącznika, oraz czy robiony był 

bilans finansowy PCZ S.A. oraz czy zaczęły już spływać pieniądze z NFZ dla szpitala  

w związku z koronawirusem. Pan Starosta odpowiedział, że jeśli chodzi o łącznik 

dofinansowanie będzie z Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Opolskiego. 

Jeśli chodzi o bilans szpitala, to należy przypuszczać, że będzie on ujemny tak jak w latach 

poprzednich. Odnośnie środków z NFZ to Pan Starosta odpowiedział, że w związku  

z pandemią szpital otrzymał środki w wysokości 800 tys. zł na środki ochrony osobistej,  

ok. 1 mln zł. na informatyzację szpitala, 500 tys. na instalację tlenową. Jeśli chodzi o dodatek 

covidowy dla kadry medycznej, to obecnie jeszcze nic nie wpłynęło. Pan Starosta skierował 

słowa uznania dla pełnej kadry, która pracuje przy chorych z Covidem i podziękował za 

dotychczasową pracę. Następnie głos zabrał radny Jarosław Przybył, który w imieniu 

przedsiębiorców z ulicy Kołłątaja podziękował za remont drogi, o który nie mogli się 

doprosić od kilkunastu lat. Głos zabrał Wicestarosta, który powiedział, że w tylko w tym roku 

na remonty w ZSO wydano 92 tys. zł. We wszystkich jednostkach oświatowych na bieżąco 

wykonywane są remonty. Kwota wydana na remonty, zakup niezbędnych rzeczy  
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w jednostkach oświatowych w tym roku to ok 1,2 mln zł. Głos na koniec zabrał radny 

Damian Buła, który zwrócił się do Pana Starosty z prośbą o usunięcie krzaków i zarośli na 

drogach Biskupice- Wołczyn i Byczyna – Jakubowice. Jeśli brakuje środków na odkrzaczanie 

całej drogi, to  żeby chociaż zrobić to na zakrętach. Następnie radny Damian Buła zwrócił się 

z prośbą o przeslanie informacji, kto wykonywał wcześniej remont dachu przy ZS nr 2 CKU  

w Kluczborku, który później wielokrotnie przeciekał oraz kto odbierał te prace. Pan Starosta 

odpowiedział, że jeśli chodzi o remont dachu dokumentacja została już zebrana, informacja 

zostanie przesłana. Jeśli chodzi o odkrzaczanie to w tym roku została na to przeznaczona 

kwota ok. 103 tys. zł. Pan Starosta podziękował, za uwagi i zwrócił się z prośbą do radnych, 

że jeżeli ktoś ma informację o sprawach, które sprawiają problem mieszkańcom, to żeby  

o nich informować. Następnie Przewodniczący Rady poinformował, radnych, że przyszła 

analiza oświadczeń majątkowych z Urzędu Skarbowego, jeśli radni chcą wiedzieć, czy 

wszystko w ich oświadczeniach jest prawidłowe, powinni zgłosić się do Biura Rady. 

 

Do punktu 8 porządku obrad  

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady podziękował wszystkim 

za udział w obradach i o godz. 15:10 zamknął XXIII Sesję Rady Powiatu w Kluczborku.  

Na tym protokół zakończono. 

 

 

 

 

 

 

                                                                  Przewodniczący Rady Powiatu 

                                                        w Kluczborku  

                                                         Andrzej Olech 

 

 

 

 

 Protokołowała: 

Małgorzata Gulanowska 


